
P R O T O K Ó Ł Nr X/2003 
z sesji Rady Gminy Świdnica 

odbytej dnia 07 sierpnia 2003r. 
w sali narad Urzędu Gminy Świdnica. 

Godzina rozpoczęcia – 9ºº 

Godzina zakończenia – 16ºº 

 
 
W sesji rady gminy na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 14 radnych ( nie obecny Pan 
Kazimierz Dudzic). 
P o r z ą d e k    o b r a d : 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wyznaczenie sekretarza obrad. 
3. Wnioski do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 
6. Informacja o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji . 
7. P o d j ę c i e    u c h w a ł : 

1. w sprawie zaciągnięcia kredytu na zadanie inwestycyjne pod nazwą „Odbudowa wraz z 
modernizacją budynku komunalnego, po pożarze, w Miłochowie 35 „. 

2. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2003 rok, 
3. w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Świdnicy, 
4. w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Oświaty, 
5. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/333/2000 Rady Gminy Świdnica z dnia 28 grudnia 

2000r. w sprawie przyjęcia Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Świdnica, 
6. w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych Nr 795, 807, 820/4 o łącznej 

powierzchni 0,32 ha położonych we wsi Mokrzeszów stanowiących własność Skarbu 
Państwa – Agencja Własności Rolnej Skarbu Państwa, 

7. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie przetargu pisemnego nieograniczonego 
nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Świdnica ( Nr 78/4 - 
Modliszów ), 

8. w sprawie sprzedaży gruntów rolnych położonych na terenie Gminy Świdnica dla 
właściciela sąsiadujących działek ( Makowice – Stanisław Burczyński), 

9. w sprawie sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica dla właściciela 
sąsiadujących działek ( Lutomia Dolna – Stachowice – Jana Czecha), 

10. w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie Gminy Świdnica opinii o 
zgłoszonych kandydatach na ławników , 

11. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Świdnica – Pani Teresy Mazurek, 
12. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Krzczonów), 
13. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Miłochów), 
14. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Bojanice), 
15. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Burkatów , Bystrzyca Dolna), 
16. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Witoszów Dolny),  
17. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Modliszów), 
18. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Witoszów Górny , Pogorzała), 
19. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 



przestrzennego (Mokrzeszów) , 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Pszenno , Wilków), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Niegoszów , Panków), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Opoczka Makowice), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Lutomia Dolna), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Komorów), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Grodziszcze, Krzyżowa, Wieruszów), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Gogołów) , 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Boleścin), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ( Bystrzyca Górna i Lubachów ), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ( Zawiszów , Sulisławice , Wiśniowa), 
1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (Lutomia Górna), 
31) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębie 
wsi Burkatów, gmina Świdnica, 
32) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębie 
wsi Zawiszów, gmina Świdnica, 
33) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wsi Burkatów ( Pan Konarski),  

1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Witoszów Dolny ( Pan Duduś, działka nr 951), 

1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Modliszów ( Pan S. Fortuna, nr działki 101, 102), 

1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu działek numer 437/3, 437/9, 437/10, 437/11, obręb Mokrzeszów, 

1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Bystrzyca Górna, 

1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Bystrzyca Dolna, 

39) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy, 
8. Zapytania , interpelacje , wolne wnioski. 
9. Sprawozdanie z działalności przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami. 
10. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 
11. Odpowiedzi na zapytania , interpelacje , wolne wnioski. 
12. Sprawy różne. 
13. Zakończenie sesji . 
Ad. 1. 
Obrady X sesji Rady Gminy Świdnica otworzył przewodniczący Rady Pan Wiesław Malisz . 
Przewodniczący powitał radnych i zaproszonych gości . Na podstawie listy obecności stwierdził 
quorum i prawomocność podejmowanych uchwał .  
Ad. 2. 
Na sekretarza obrad wyznaczono radną Panią Mariannę Bujko.  
Ad. 3. 
Projekt porządku X sesji Rady Gminy Świdnica przedłożył przewodniczący Rady Gminy Pan 



Wiesław Malisz . O zmianę zaproponowanego porządku obrad wnieśli : 
1. Radny Tadeusz Szybiński prosił o przesunięcie pozycji 9 na pozycję 1 projektu uchwały 

dot. w sprawie sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica dla właściciela 
sąsiadujących działek ( Lutomia Dolna -Stachowice – Jana Czecha ) – umożliwienie 
wystąpienia Pana Jana Czecha. 

2. Pani Wójt Gminy Teresa Mazurek wnosi o włączenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wyboru banku prowadzącego obsługę bankową budżetu gminy 
Świdnica- przyjęto do porządku obrad w poz. 40.  

3. Pani Wójt Gminy Teresa Mazurek prosi o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Burkatów ( P. Konarski), poz.33. 

1. Radny Stanisław Ochocki wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał od poz. 
12 do poz.30 tj.: uważa, że należy omówić całościowo i objąć wszystkie grunty w jednym 
planie. Zdaniem radnego polityka rolna nie może być prowadzona w oderwaniu od całości 
polityki gminy oraz , że podjęcie tych uchwał, to podwójny wydatek- komisja GKP i B 
wydała opinię negatywną. 

Głos zabrała Pani Wójt Teresa Mazurek informując, że są rozpoczęte działania i nie można sobie 
zamknąć drogi do wykonania jakichkolwiek inwestycji , trzeba się starać o dofinansowania z 
Funduszu Ochrony Gruntu , im wcześniej to zrobimy, tym lepiej. Koszt dla trzech wsi, tj. ok. 45 
tys. , gdy będziemy mieli tych wsi 6 – 8. Co wtedy?. Nie jesteśmy w stanie wykonać planu dla całej 
gminy, brak planów zablokuje nam całą gospodarkę, musimy to zrobić sukcesywnie i pewnymi 
etapami. To się musi odbyć kosztem czegoś, bo gdybyśmy tego nie dokonali, to zamknęlibyśmy 
drogę do wszystkich inwestycji, do rozwoju, np.: nie możliwe będzie wprowadzenie podatku 
katastralnego, który będzie obowiązywał od 2006 r., nie ma takich możliwości, żeby brakło 
środków finansowych. Jesteśmy zobowiązani do działań, do wyznaczania kierunku rozwoju gminy 
– tłumaczyła Pani Wójt T. Mazurek. 
Komisja G K P i B uważa, że należy jak najszybciej przystąpić do planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy w odniesieniu do całej gminy. 
Obecna na sesji P. M. Koch z Działu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej, stwierdziła że do tej 
pory gmina nie podjęła żadnych uchwał dotyczących miejscowych planów zagospodarowania – 
jeśli nie ma planów to nie można tworzyć infrastruktury, każda inwestycja będzie musiała być 
poprzedzona planem. 

1. Radny Stanisław Ochocki wnioskuje, żeby oddalić projekt uchwały w sprawie sprzedaży 
gruntów rolnych położonych na terenie Gminy Świdnica dla właściciela sąsiadujących 
działek ( Makowice - Stanisław Burczyński) do czasu zasięgnięcia opinii Rady Sołeckiej. 

ad.1 - ustalono, że wystąpienie Pana Czecha nastąpi po przyjęciu porządku obrad.  
ad.2 - wniosek o włączenie w/w projektu uchwały przyjęto jednogłośnie. 
ad.3 - wniosek o wyłączenie w/w projektu uchwały z pozycji 33 przyjęto jednogłośnie. 
ad.4 - wniosek radnego S. Ochockiego przyjęto za 10 , przeciw 2, wstrzymało się 2. 
ad.5 - wniosek radnego S. Ochockiego przyjęto za 6 , przeciw 5, wstrzymało się 3. 
Uwzględniając przyjęte wyżej punkty porządek obrad X sesji Rady Gminy Świdnica przyjęto : za – 
13 głosów, przeciw nie było, wstrzymał się – 1.  
Ad.4. 
Protokół z obrad IX sesji Rady Gminy Świdnica przyjęto: za – 13, przeciw nie było, 
wstrzymujących się nie było.  
Ad.5. 
Informację na temat działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami złożyła Wójt Gminy 
Świdnica Pani Teresa Mazurek . Po wysłuchaniu informacji dyskusję podjęli: 

Radny Jan Mytych – uwaga do braku informacji na temat spotkania z prezesem Witosem. 
Radny Stanisław Ochocki – brak informacji na temat zatrudnienia na stanowisko świetlicowej 

w Pszennie. 
Radny Robert Mucha - brak informacji na temat działania Klubu Radnych. 
Radny Fabian Bartoszewicz – zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego: 
Czy można mówić, że jest Klub ? 



Odp.: tak to wynika ze statutu powstania Klubu Radnych – radny Fabian  
Bartoszewicz prosi o odpowiedź pisemną. 
W odpowiedzi na w/w pytania Wójt Gminy Świdnica Pani Teresa Mazurek myśli, że jest to 
nieporozumienie. Gminne świetlice wiejskie i zespoły folklorystyczne przejął Gminny Zespół 
Oświaty. W związku z tym rozwiązano umowy z dotychczasowymi gospodarzami świetlic 
wiejskich, a po zasięgnięciu opinii rad sołeckich podpisywane są nowe umowy – między 
gospodarzami i GZO Umowy zostały rozwiązane, a o opinię, co do dalszego zatrudnienia 
opiekunów świetlic poproszone zostały rady sołeckie. 
Świetlice wiejskie , to sprawa rad sołeckich i to ich decyzja, kto otrzyma pozytywną opinię jako 
gospodarz świetlicy – mówi Pani Wójt. Jeśli świetlicowi pracują dobrze i jest na to pozytywna 
opinia rady, to po co ich zmieniać? . 
W przypadku Pszenna pani Pawlica sama złożyła rezygnację z prowadzenia świetlicy i Rada 
Sołecka z Sołtysem na zebraniu wiejskim zaopiniowała pozytywnie podanie dotyczące zmian 
objęcia stanowiska świetlicowej. 
Ad. 6.  
Informacje na temat realizacji uchwał Rady podjętych na poprzedniej sesji złożyła Wójt Gminy 
Pani Teresa Mazurek . Po wysłuchaniu informacji dyskusji nie prowadzono. 
Ad.7.  
Podjęcie uchwał: 
1/ w sprawie sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica  
dla właściciela sąsiadujących działek ( Lutomia Dolna – Stachowice –  
Jana Czecha), 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Żywnościowej wydała pozytywną opinię – 
sprzedać w formie powiększenia siedliska.  
Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa – chciała zaopiniować po wizji 
lokalnej. 

Głos w dyskusji zabrał P. J. Czech, stwierdził , że to jest działka zaniedbana, od dawna o nią 
zabiega, chciałby kupić jak najtaniej, gdyż od dawna ją dzierżawi po teściu. 

Głos w dyskusji zabrał radny T. Szybiński, który popiera sprzedaż działki dla Pana J. Czecha. 
Rzeczywistość mówi coś innego niż mapa. Byłem tam z Panem Sz. Kownackim i nie 
widzimy tam możliwości, żeby na tej działce można było się budować. 

Głos w dyskusji zabrał radny S. Ochocki, jeżeli ta działka stanowi odrębność jako budowlana, 
trzeba się zastanowić jak ją sprzedać – dla nas przewodnią lekturą jest ustawa. 

Głos w dyskusji zabrał radny E. Janasik, który nie zgadza się z radnym Stanisławem Ochockim, 
gdyż na końcu granicy nie ma możliwości postawić budynku. Byliśmy z wizją lokalną i 
widzieliśmy tą działkę a przepis, który wszedł 15.07 mówi: „osoba, która dzierżawi ma 
prawo pierwokupu”. Ustawa o kształtowaniu ustroju rolnego wprowadza bezwzględną 
sprzedaż gruntu dzierżawnego, jeżeli umowa jest zawarta na trzy lata. Sprzedać można tylko 
dzierżawcy, natomiast w drodze przetargu można sprzedać jeśli dzierżawca nie chce nabyć 
działki. 

Wniosek 1: 
Radny T. Szybiński – wnioskuje o zamknięcie dyskusji w w/w temacie, gdyż dyskusja jest 
bezprzedmiotowa ( za- 7, przeciw – 4, wstrzymało się – 3)  
Wniosek został przyjęty większością głosów. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica P. W. Malisz podał pod głosowanie projekt uchwały dot. P. 
J. Czecha.. 
Uchwałę Nr X/121/2003 podjęto: za 8, przeciw 3, wstrzymało się 3. 
2/ w sprawie zaciągnięcia kredytu na zadanie inwestycyjne pod  
nazwą „Odbudowa wraz z modernizacją budynku komunalnego, po  
pożarze, w Miłochowie 35 , 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię. 

Głos w dyskusji zabrała P. Wójt T. Mazurek, informując, że zostały rozpoczęte prace od tego 
zdarzenia, tj. pożaru budynku w Miłochowie. Próbowano pozyskać mieszkania od AWRSP 
– pozyskano tylko 1. Naprawiano dach, planujemy jeszcze zagospodarować część strychu, 



trzeba zrobić ogrzewanie, kanalizację, na te prace został rozpisany przetarg. 
Głos w dyskusji zabrał P. J. Mytych, prosi aby kwotę kredytu oszczędzać i uzupełnić niedobór 

w dziale rezerwy. 
Odp. udzieliła P. Wójt T. Mazurek – nie ma takiej możliwości, bo rozliczamy  
się z faktur i jest to kredyt inwestycyjny i nie można go przeznaczyć na inny  
cel, jeśli pieniądze nie zostaną wydatkowane, to zmniejszymy kredyt. 

Radny E. Janasik zwrócił się z pytaniem: 
Czy są tam lokale socjalne? 
Odp. udzieliła P. Wójt T. Mazurek – nie tam będą lokale mieszkalne za czynsz. 

Radny H. Sara zwrócił się z pytaniem: 
Czy modernizacja budynku była wykonana na podstawie kosztorysu? 
Odp. udzieliła P. Wójt T. Mazurek – wszystkie prace dot. budynku w  
Miłochowie są wykonane na podstawie kosztorysów ( również wielkość  
kredytu jest wyliczona na podstawie kosztorysów). 

Radny R. Mucha zwrócił się z pytaniem: 
Ile będzie przetargów? 
Odp. udzieliła P. Wójt T. Mazurek – kanalizacja i szambo będzie wykonane w drodze przetargu, 
prace elektryczne – P. Borowy, posadzki – P. Skoczek, przecież chodzi o czas a stawki były bardzo 
niskie. 

Głos w dyskusji zabrał radny H. Kończak, mówiąc, że rodzina Matuszków, to 16 osób, gdyby 
„podzielić” ich na „4”, to trzeba by było kupić cztery mieszkania, tj. kwota rzędu 200 tyś. W 
tym wypadku kwota mówi za siebie. Proponuje zakończyć w/w temat.  

Uchwałę Nr X/122/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

3/ w sprawie zmiany budżetu gminy na 2003 rok, 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię. 

Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/123/2003 podjęto za: 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

4/ w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Świdnicy, 

Komisja Zdrowia, Ochrony Środowiska i spraw Socjalnych wydała pozytywną opinię po 
wniesieniu poprawki, tj. w § 4 pkt. II do pkt. 1 dopisać „w ramach posiadanych środków” 

 
 
Uchwałę Nr X/124/2003 podjęto: za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

5/ w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Oświaty, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i 
Turystyki wydała pozytywną opinię. 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/126 /2003 podjęto: za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

6/ w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/333/2000 Rady Gminy Świdnica z dnia 28 grudnia 
2000r. w sprawie przyjęcia Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Świdnica, 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki wydała pozytywną opinię. 

Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/125/2003 podjęto: za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 
7/ w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych Nr 795, 807, 820/4 o łącznej powierzchni 
0,32 ha położonych we wsi Mokrzeszów stanowiących własność Skarbu Państwa – Agencja 
Własności Rolnej Skarbu Państwa, 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Żywnościowej wydała pozytywną opinię. 

Głos w dyskusji zabrał P. Z. Kondziarz, wyjaśniając, że mieszkańcy wsi Mokrzeszów potrafią 
się zmobilizować i zadbać o estetykę w swojej miejscowości. I należy pozytywnie 
przegłosować powyższą uchwałę. 

Uchwałę Nr X/127/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

8/ w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie przetargu pisemnego nieograniczonego 
nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Świdnica ( Nr 78/4 - Modliszów ), 



Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Żywnościowej wydała pozytywną opinię. 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/128/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

9/ w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie Gminy Świdnica opinii o zgłoszonych 
kandydatach na ławników , 
Został wybrany zespół w składzie: 

1. P. Zbigniew Mudy  
2. P. Robert Mucha 
3. P. Stanisław Ochocki 
4. P. Genowefa Słotwińska 
5. P. Henryk Kończak 

Uchwałę Nr X/129/2003 podjęto: za 11, przeciw 0, wstrzymało się 3, 

10 / w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Świdnica – Pani Teresy Mazurek, 
Zmiana ta podyktowana była koniecznością przyznania dodatku stażowego. Po przedstawieniu 
uchwały przez Przewodniczącego Rady Gminy Pana Wiesława Malisza. Pani Wójt opuściła salę 
narad, aby nie krępować dyskusji radnych.  

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię. 

Uchwałę Nr X/130/2003 podjęto: za 10, przeciw 0, wstrzymało się 4, 

11/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
obrębie wsi Burkatów, gmina Świdnica, 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/131/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

12/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
obrębie wsi Zawiszów, gmina Świdnica, 
Uchwałę Nr X/132/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

13/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego (Witoszów Dolny),  
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/133/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

14/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego (Modliszów), 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/134/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

15/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu działek numer 437/3, 437/9, 437/10, 437/11, obręb Mokrzeszów, 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/135/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0  

16/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Bystrzyca Górna, 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/136/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

17/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Bystrzyca Dolna, 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/137/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

18/ w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy, 
Bez dyskusji. 
Uchwałę Nr X/138/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

19/ w sprawie wyboru banku prowadzącego obsługę bankową budżetu Gminy Świdnica, 
Uchwałę Nr X/139/2003 podjęto: za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 , 

Ad. 8. Zapytania , interpelacje , wolne wnioski. 
1. Radny Fabian Bartoszewicz : 
proponuje wrócić do tematu sprzedaży gruntu dla Pana Wojciechowskiego . 
1. Radna Marianna Bujko pyta: 



na jakim etapie jest realizacja budowy chodnika w Komorowie ? 
czy w umowie jest zasypanie stawu w Komorowie ? 
kiedy nastąpi przejęcie działek dla nauczycieli od Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa ? 
1. Radny Robert Mucha pyta : 
kiedy zostaną zakupione pojemniki na szkło w małych wsiach? 
kiedy będzie wykonany mostek w Bojanicach ? 
na jakim etapie jest przejęcie działki od AWRSP w Jakubowie na cele sportowe?. 
1. Radny Roman Bogusławski : 
Ponawia sprawę pozyskania gruntu pod boisko w Jagodniku od AWRSP.  
ponawia sprawę wymuszenia na właścicielu AWRSP wykonania remontu budynku Nr 17a w 

Jagodniku.  
Prosi o poparcie Pani Wójt w/s nabycia działki od AWRSP ( Stanisław Juszczyk). 
1. Radny Eligiusz Janasik: 
zgłosił brak oświetlenia oraz dewastacje przydrożnych słupów, prosi w tej sprawie o 

interwencję. 
prosi o naprawę zniszczonej wiaty w Komorowie.  
prosi o remont restauracji w Słotwinie, zgłosić do nadzoru budowlanego , przy Starostwie 

Powiatowym ul . Parkowa 
Radny Henryk Sara : 
zwraca się z pytaniem, kiedy będzie remont remizy OSP w Grodziszczu i czy jest kierownik 

budowy ? 
czy jest brany pod uwagę przetarg na dokumentację kanalizacji w Grodziszczu ? 
czy jest możliwe założenie ogródka jordanowskiego w Wieruszowie, tam gdzie wskazują 

mieszkańcy ?  
Radny Robert Mucha : 
Kiedy zostanie powołana Społeczna Komisja Bezpieczeństwa? 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami. 
Sprawozdanie z działalności przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami złożył 
przewodniczący Wiesław Malisz. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu . Po 
wysłuchaniu informacji dyskusji nie prowadzono .  
Ad. 10. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

Komisja Budżetu i Finansów – dyskusji nie prowadzono 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa – dyskusji nie prowadzono. 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – dyskusji nie prowadzono. 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Gospodarki Żywnościowej – dyskusji nie prowadzono. 
Komisja Rewizyjna – przewodniczący komisji odczytał protokół nr 15 z dnia 07.07.2003 r. 
Komisja Ochrony Środowiska, Zdrowia i Opieki Społecznej – dyskusji nie prowadzono. 

Ad. 11. Odpowiedzi na zapytania , interpelacje , wolne wnioski. 
Ustalono, że odpowiedzi na zapytania udzielone zostaną na piśmie. Bieżącej odpowiedzi udzielono 
radnym w sprawie wykonania i złożenia przez Pana Romana Pykę harmonogramu rzeczowo – 
finansowego dot. realizacji osiedla mieszkaniowego w Komorowie. 
Ad. 12. Sprawy różne. 
W sprawach różnych Pani Wójt Teresa Mazurek poruszyła nurtujący temat związany z 
wypowiedzeniem umowy KZK, w ślad za tym zostaną wprowadzone pewne ograniczenia i ruchy 
restrukturyzacyjne. Obsługa gminy ma być, zgodna z wolą radnych. To czy Rada Gminy podtrzyma 
swoją decyzję w sprawie wystąpienia ze związku, czy ją cofnie, musi ostatecznie rozstrzygnąć do 
końca września. Jeśli zamiar opuszczenia związku będzie potrzebny, zostanie powołana komisja 
likwidacyjna, która zajmie się przejęciem mienia gminy wniesionego do związku. Są to 
nieruchomości autobusy, ale także pracownicy, którym gmina będzie musiała zapewnić 
zatrudnienie. Sprawa coraz bardziej się komplikuje – mówiła Pani Wójt Teresa Mazurek. 
Następnym bardzo ważnym tematem, który został poruszony przez Panią Wójt Teresę Mazurek to 
stworzenie w Urzędzie Gminy sieci komputerowej – przetarg potwierdza, że warto przeprowadzać 
przetargi, rozpiętość cen wynosiła od 27 tyś do 60 tyś zł., duży nacisk położymy na warunki 
płatności wybrana oferta jest bardzo korzystna – dodała Wójt.  



Ad. 13. Zakończenie sesji . 
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad X sesji Rady Gminy Świdnica , 
przewodniczący Rady podziękował za udział i zakończył obrady. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:  
M. Marciniszyn  
 


